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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό: 
-Εργασίας και Κοινωνικών υποθέσεων, κ.Ι.Βρούτση 

 
Θέμα : «Στα χαρτιά ο ν. 4670/2020 3 μήνες μετά την ψήφισή του» 

 
Κύριε Υπουργέ, 

Τρεις περίπου μήνες μετά την ψήφιση του ν. 4670/2020 και τις πομπώδεις 

διακηρύξεις της Κυβέρνησης, ο δήθεν ψηφιακός «e-ΕΦΚΑ» δεν είναι σε θέση να 

εφαρμόζει ούτε τα νέα, αυξημένα ποσοστά αναπλήρωσης (για χρόνο ασφάλισης άνω 

των 30 ετών), ούτε το νέο ποσοστό περικοπής της σύνταξης (30%) σε περίπτωση 

απασχόλησης συνταξιούχου, ούτε τα νέα σε περίπτωση μη δήλωσης απασχόλησης 

συνταξιούχου πρόστιμα,  παρά το γεγονός ότι έχουν εκδοθεί και οι απαραίτητες 

εφαρμοστικές εγκύκλιοι. Με άλλα λόγια , καταθέτει κάποιος αίτηση συνταξιοδότησης 

για σύνταξη με βάση τον ισχύοντα νόμο Βρούτση –Κατρούγκαλου (ν. 4670/2020) και 

η σύνταξή του υπολογίζεται – όταν υπολογίζεται- με βάση τον νόμο Κατρούγκαλου 

(ν.4387/2016), που έχει αντικατασταθεί (μόνο ως προς τα ποσοστά αναπλήρωσης 

και όχι τη φιλοσοφία) από το ν. Βρούτση-Κατρούγκαλου !! Σουρεαλισμός στην 

πολιτική !  

Την ίδια ώρα, οι εκκρεμείς κύριες συντάξεις τραβάνε την ανηφόρα. Από 
125.000 τον 7Ο/2019 έχουν πλέον ξεπεράσει τις 160.000 τον Φεβρουάριο του 2020, 
ενώ από αυτούς τους 160.000 υποψήφιους συνταξιούχους προσωρινή σύνταξη 
λαμβάνουν περίπου 37.000 (ποσοστό μόλις 23%)! Και τούτο ενώ οι 50.000 εξ αυτών 
έχουν υποβάλλει την αίτησή τους μέχρι 31.12.2018!!!Επιπλέον, εκκρεμούν από την 
περίοδο 2012-2016 αποφάσεις για τη διαδοχική ασφάλιση που είχαν 7.000 
συνταξιούχοι του Δημοσίου και των οποίων τα ποσά έχουν υπολογιστεί με μικρότερο 
ασφαλιστικό βίο, δηλαδή λανθασμένα.  Ούτε οι εκκρεμότητες του ΕΤΕΑΕΠ, όμως,  
πάνε πίσω καθώς πλέον φθάνουν κοντά στις 90.000!  

Επειδή, ο e-EΦΚΑ, μόνο κατ’ όνομα είναι ψηφιακός, αφού δεν έχει αλλάξει 
ακόμη ούτε το λογισμικό του για να υπολογιστούν οι συντάξεις με βάση τα νέα 
ποσοστά αναπλήρωσης, 

Επειδή ο ν. 4670.2020 (δημοσιεύτηκε στο ΦΕΚ στις 28/2/2020), ωστόσο η 
ταλαιπωρία των ασφαλισμένων και οι καθυστερήσεις στην έκδοση των συντάξεων 
μεγαλώνουν  ,  

Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 
1.Πότε θα αναθέσετε το έργο εγκατάστασης του νέου λογισμικού προκειμένου οι 
συνταξιοδοτικές αποφάσεις να προσαρμοσθούν στη νέα νομοθεσία – στα νέα ποσοστά 
αναπλήρωσης του ν. 4670/2020; ,  
2.Γιατί από τις 160.000 εκκρεμείς συντάξεις αποδίδετε προσωρινή μόνο στις 37.000 
(ποσοστό 23%); Τι σας εμποδίζει να αποδώσετε προσωρινές συντάξεις προκειμένου 
οι υποψήφιοι συνταξιούχοι να έχουν έστω ένα μικρό έσοδο και να μπορούν να 
βιοπορίζονται; 

 
       Ο  ερωτών βουλευτής 

 
                                                      Βασίλης Κεγκέρογλου 
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